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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 07. októbra 2020 o 16,30 h vo veľkej 

zasadačke Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Ľubica Chlebová 

Poslanci: Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Overovatelia: Tibor Trepáč, Mgr. Vladimír Švec 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela  Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. RO 18/2020 – na vedomie 

6. RO 19/2020 – na schválenie 

7. Bezúročná finančná výpomoc – schválenie 

8. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly na úseku verejného obstarávania obce 

9. Územný plán obce Vavrišovo ZaD č.2 – schválenie, prijatie VZN 

10. VZN č. 5/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu Obce Vavrišovo – prijatie 

11. Poskytnutie dotácií z rozpočtu obce - schválenie 

12. Schválenie zmluvných podmienok na nadobudnutie pozemkov do vlastníctva obce Vavrišovo 

KNE 175 a 176 v k.ú. Vavrišovo pri budove kultúrneho domu 

13. Informácia o prípravných rokovaniach týkajúcich sa žiadosti o finančnú podporu zo ŠFRB - 

 stavebné úpravy BD 312  

14. Podnet na riešenie dopravnej situácie v obci na Tatranskej a Okružnej ulici 

15. Informácia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejených 

funkcionárov Obce Vavrišovo  

16. Schválenie nájmu v BD 312 byt č. 1 

17. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- návrhy poslancov k využiteľnosti majetku – dolný kemp 

- zberný dvor – mechanizmus, kontajnery 

- informácia o splátkach – Mgr. Šmihula 

 

V úvode prítomných privítala pani starostka.  

Starostka obce skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 420/2020 

s programom uvedeným v pozvánke. Obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. Zo zasadnutia sa 

ospravedlnili p. Flajs – z pracovných dôvodov, Mgr. Šuchtár a Danuša Beláková – obaja 

s odvolaním na aktuálnu epidemiologickú situáciu v okrese Liptovský Mikuláš. 

 

 

K bodu 1 až 4.  

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení – Ing. Eva Trnková, Marek Lesák, Ing. Marek Ferianc 

 

Uznesenie č. 52/2020 – zloženie návrhovej komisie 

Počet poslancov: 5 
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Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Tibor Trepáč, Mgr. Vladimír Švec 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela  Pelcerová  

 

Uznesenie č. 53/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Schvaľovanie programu.  

Poslanci schválili program zasadnutia obecného zastupiteľstva zverejnený na pozvánke bez zmien.. 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. RO 18/2020 – na vedomie 

6. RO 19/2020 – na schválenie 

7. Bezúročná finančná výpomoc – schválenie 

8. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly na úseku verejného obstarávania obce 

9. Územný plán obce Vavrišovo ZaD č.2 – schválenie, prijatie VZN 

10. VZN č. 5/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu Obce Vavrišovo – prijatie 

11. Poskytnutie dotácií z rozpočtu obce - schválenie 

12. Schválenie zmluvných podmienok na nadobudnutie pozemkov do vlastníctva obce Vavrišovo 

KNE 175 a 176 v k. ú. Vavrišovo pri budove kultúrneho domu 

13. Informácia o prípravných rokovaniach týkajúcich sa žiadosti o finančnú podporu zo ŠFRB - 

 stavebné úpravy BD 312  

14. Podnet na riešenie dopravnej situácie v obci na Tatranskej a Okružnej ulici 

15. Informácia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Obce Vavrišovo  

16. Schválenie nájmu v BD 312 byt č. 1 

17. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

- návrhy poslancov k využiteľnosti majetku – dolný kemp 

- zberný dvor  – mechanizmus, kontajnery 

- informácia o splátkach – Mgr. Šmihula 

 

Uznesenie č. 54/2020  

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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Starostka oboznámila prítomných poslancov so splnením uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 

12.08.2020 č. 39 - 51/2020.  

S p. Porubänom ešte nie je uzatvorená zmluva, ale termín uzatvorenia je do 31.12.2020, aby bola 

účinná k 1. januáru 2021. 

 

Uznesenie č. 55/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 5  (RO 18/2020 – na vedomie) 

Materiál bol poslancom doručený zároveň s pozvánkou na zasadnutie zastupiteľstva. Poslanci 

nemali doplňujúce otázky. Rozpočtové opatrenie riešilo príjmy a výdavky účelovo určené  v sume 8 

785,- Eur. Rozpočtové opatrenie zobrali jednomyseľne na vedomie. 

 

Uznesenie č. 56/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 6 (RO 19/2020 – na schválenie) 

Rozpočtové opatrenie bolo poslancom zaslané pred konaním zastupiteľstva. Na zasadnutí nemali 

doplňujúce otázky. Rozpočtovým opatrením č. 19/2020 sa povoľuje prekročenie príjmov 

a prekročenie výdavkov o celkovú sumu 4 250,00 Eur. Rozpočtové opatrenie poslanci 

jednomyseľne schválili. 

 

Uznesenie č. 57/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 7 (Bezúročná finančná výpomoc – schválenie) 

Informáciu k poskytnutiu návratnej finančnej výpomoci obciam z dôvodu výpadku dane z príjmov 

fyzických osôb v roku 2020 predložila starostka obce. Taktiež boli poslanci oboznámení 

s výsledkom preverenia dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania, ktoré 

vypracovala hlavná kontrolórka obce. Poslanci schválili prijatie bezúročnej návratnej finančnej 
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výpomoci vo výške 12 488,00 Eur a následne schválili aj rozpočtové opatrenie č. 20/2020, ktorým 

sa povoľuje presun v rámci príjmov a výdavkov vo výške 12 488,00 Eur. 

Uznesenie č. 58/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

K bodu č. 8  (Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly na úseku verejného obstarávania 

obce) 

Správu poslanci dostali v materiáloch pred zastupiteľstvom. Z dôvodu neprítomnosti hlavnej 

kontrolórky, prečítala závery zo správy p. starostka. Kontrolou neboli zistené nedostatky a neboli 

navrhnuté žiadne opatrenia na ich odstránenie, okrem toho, že hlavná kontrolórka navrhuje upraviť 

niektoré ustanovenia v Smernici o verejnom obstarávaní. Poslanci nemali doplňujúce otázky 

k správe. 

 

Uznesenie č. 59/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 9  (Územný plán obce Vavrišovo ZaD č.2 – schválenie, prijatie VZN) 

P. starostka informovala poslancov, že dokumenty potrebné k prijatiu VZN boli vyvesené na 

úradnej tabuli aj na webovom sídle obce. Poslanci nemali otázky. P. starostka upozornila poslancov, 

že je to jediné VZN, ktoré obecné zastupiteľstvo prijíma uznesením. Predsedníčka návrhovej 

komisie prečítala Uznesenie č. 60. Poslanci uznesenie č. 60/2020 prijali jednomyseľne. 

 

Uznesenie č. 60/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 10 (VZN č. 5/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu Obce Vavrišovo – 

prijatie)  

 

Doplňujúce otázky k návrhu VZN č. 5/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

Vavrišovo neboli, na administratívnu chybu upozornil p. Trepáč. V prílohe č. 1 chýbal bod č. 9. 

Poskytovanie záchranných a protipožiarnych opatrení pre ochrane zdravia a majetku. 

Administratívna chyba bude vo VZN odstránená. VZN prijali poslanci jednomyseľne. 
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K bodu 11 (Poskytnutie dotácií z rozpočtu obce - schválenie) 

Poslanci najskôr schvaľovali dotácie pre občianske združenia. O dotáciu požiadali Hornoliptovský 

kurucký regiment (HKR) vo výške 1 100,00 Eur a Telovýchovná jednota Liptov (TJ) Vavrišovo vo 

výške 3 500,00 Eur. 

P. Švec – upozornil, že žiadosti boli podávané začiatkom roka, a v požiadavkách sú aj akcie, ktoré 

sa pre zlú epidemiologickú situáciu neuskutočnili. Reagovala. p. starostka – pri kontrole vyúčtovaní 

budeme klásť dôraz na účel použitia dotácií, aby sa vydokladovali iba skutočne vynaložené 

výdavky na akcie, ktoré sa uskutočnili. 

Poslanci súhlasili pre občianske združenia poskytnúť dotácie vo výške ako požadovali. P. Trepáč 

požiadal predložiť sumár vyúčtovaní po použití dotácií na zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Následne poslanci rozhodovali o pridelení dotácií na záujmovú činnosť detí. Pre CVČ Mesta 

Liptovský Hrádok sa dohodli o poskytnutí dotácia vo výške 50 % požadovanej sumy, t.j. 1 179,23 

Eur. Pre Tanečný klub Jessy Vavrišovo poslanci schválili dotáciu vo výške 628,92 Eur, a pre 

Telovýchovnú jednotu Liptov – oddiel žiakov  schválili dotáciu vo výške 1 100,61 Eur. 

Rozdiel medzi skutočne poskytnutými dotáciami a rozpočtovanými výdavkami na dotácie  požiadal 

p. Švec použiť pre deti vo Vavrišove – možno mikulášske balíčky, možno príslušenstvo k 

workoutovému ihrisku. Návrhy použitia finančných prostriedkov poslanci pripravia do budúceho 

zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Uznesenie č. 61/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 12 (Schválenie zmluvných podmienok na nadobudnutie pozemkov do vlastníctva obce 

Vavrišovo KNE 175 a 176 v k. ú. Vavrišovo pri budove kultúrneho domu) 

 

P. starostka informovala poslancov, že spolu s referentkou p. Veselovskou vypracovali a odoslali 

oslovovacie listy majiteľom nehnuteľností – pozemkov na parcelách KNE 175 a 176 v k. ú. 

Vavrišovo (pri budove kultúrneho domu) s návrhom na odkúpenie  pozemkov. Po prijatí odpovedí 

od oslovených, starostka vstúpila s vlastníkmi do samostatných rokovaní. Poslancov oboznámila 

s jednotlivými výsledkami. 

P. Vladimír Plávka daruje obci celý spoluvlastnícky podiel na parcelu KNE  č. 176. Obec pripraví 

zmluvu a na svoje náklady podá návrh na vklad do katastra nehnuteľností Liptovský Mikuláš. 

Starostka navrhla nadobudnúť časť pozemku kúpnopredajnou zmluvou 0,10 eur za m
2
, náklady na 

zápis do katastra nehnuteľností bude znášať obec. 

p. Ferianc navrhol sumu 1,00 eur/m
2
. 

Druhá spoluvlastníčka p. Šubínová odpovedala, že požaduje za 90,- eur/m
2
 . V tomto prípade obec 

odkúpenie nerealizuje. 

Poslanci schválili zmluvné podmienky na nadobudnutie pozemku KNE 176 v k. ú. Vavrišovo: 

- cena 1Eur/m², 

- náklady na zápis do katastra nehnuteľností hradí obec. 

 

Uznesenie č. 62/2020 

Počet poslancov: 5 
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Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 13  (Informácia o prípravných rokovaniach týkajúcich sa žiadosti o finančnú podporu zo 

ŠFRB -  stavebné úpravy BD 312) 

 

Podklady, ktoré boli poslancom predložené ešte nie sú konečné, po vypracovaní projektu budú 

vyčíslené presne. P. starostka oboznámila poslancov s jednotlivými plánovanými položkami. 

Z kalkulácie vychádzajú vysoké náklady na opravy čo ovplyvní výšku nájmu smerom hore. 

Poslanci v nadväznosti na tieto fakty uvažovali o tom, ktoré opravy urobiť hneď a ktoré by mohli 

ešte počkať, aby dosah vo zvyšovaní nájomného bol pre nájomníkov v bytovke čo najnižší.  

P. Ferianc – navrhol zvolať stretnutie nájomníkov, aby sa vyjadrili, čo je potrebné urobiť v prvom 

rade, lebo všetky vykonané opravy sa im prenesú do výšky nájomného. 

  

Uznesenie č. 63/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 14  (Podnet na riešenie dopravnej situácie v obci na Tatranskej a Okružnej ulici) 

 

Obci bol doručený podnet na riešenie dopravnej situácia na Tatranskej a Okružnej ulici. P. starostka 

oboznámila poslancov s obsahom podnetu – podklad bol zaslaný mailom spolu s ostatným 

materiálom. Jedná sa o problém dodržiavania rýchlosti a pravidiel cestnej premávky v celej obci. 

Vlastníci garáží na Okružnej ulici budú upozornení na dodržiavanie dopravných predpisov. Poslanci 

sa dohodli, že riešenie dopravného značenia v danej lokalite bude predmetom ďalších jednaní. 

Komunikácia na Tatranskej ulici je v správe Správy ciest ŽSK. Pri riešení problému prichádzajú do 

úvahy viaceré možnosti. Jednou by bola inštalácia stacionárneho radaru. Nadobúdacia cena je 

približne 4 000,- Eur a nie je isté, či by vodiči znižovali rýchlosť. Ďalšou možnosťou je montáž 

spomaľovača rýchlosti. Problematické je pri tejto možnosti, pred ktorý dom spomaľovače 

namontovať, aby nerušili obyvateľov hlukom.  

P. Švec sa vyjadril, že ak už niečo kupovať tak radšej spomaľovač rýchlosti ako stacionárny radar. 

P. Trepáč navrhol preveriť aktuálnu situáciu na trhu a zistiť, koľko by stál merač rýchlosti. 

Pri akomkoľvek riešení je potrebné komunikovať a získať súhlas od Dopravného inšpektorátu  

a správcu cesty  ktorým je Správa ciest ŽSK Liptovský Mikuláš 

 

 

K bodu 15 (Informácia Komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov Obce Vavrišovo) 

Z dôvodu neprítomnosti predsedu komisie pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií, 

zamestnaní, činnosti a majetkových pomerov, p. Šuchtára  poslancov oboznámila so Zápisom 

komisie zo zasadnutia konaného 27.05.2020 p. starostka. V Zápisnici sa konštatuje, že starostka 
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obce neporušila ustanovenie ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov v z. n. p.. Oznámenie bolo zverejnené podľa platnej 

legislatívy.  

Poslanci zobrali informáciu Komisie na vedomie. 

 

Uznesenie č.  64/2020 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 16 (Schválenie nájmu v BD 312 byt č.1) 

P. starostka informovala poslancov, že v BD 312 končí  k 31.10.2020 zmluvy o nájme bytu č. 1. 

s nájomníčkou nedodržiavajúcom zmluvné podmienky – meškanie s platbami, slabá komunikácia s 

obcou.  

Poslanci sa dohodli na uzatvorení nájomnej zmluvy na ½ roka. 

 

Uznesenie č. 65/2020 – schválenie nájmu na obdobie 6 mesiacov 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor 

Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 - Ing. Marek Ferianc, Marek Lesák, Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 17 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver) 

- návrhy poslancov k využiteľnosti majetku – dolný kemp. P. starostka požiadala poslancov, 

či majú návrhy pripravené.  

- P. Švec navrhol pokračovať v už existujúcom nájme, nezužovať túto oblasť iba na 

rekreačnú zónu – urobiť prípadne novú zmenu územného plánu.  

- P. starostka sa opýtala sa, či ponechať doterajšiu výšku nájmu – odpovedal p. Švec - 

ak obec môže dosiahnuť lepší nájom, tak vyhlásiť zámer na prenájom. 

- P. Trnková sa vyslovila za predaj. 

- P. Lesák vyslovil sa za predaj. 

- P. Trepáč – vyslovil sa za predaj, s uvedením, že nemá dôvod meniť svoje stanovisko 

oproti predchádzajúcemu zasadnutiu obecného zastupiteľstva.  

- P. Ferianc vyjadril sa, že je mu to jedno, aj keby sa zbúral. 

- p. Trepáč navrhol zvolať stretnutie poslancov, na ktorom budú všetci poslanci. 

- zberný dvor – mechanizmus, kontajnery. P. starostka, p. Flajs a p. Trepáč sa boli informovať 

sa na  traktor KUBOTA. Bol záujem na kúpu traktora s radlicou, s možnosťou dokupovania 

ďalších komponentov. Cena 19 990,- Eur. P. starostka získala informáciu, že je možnosť 

pokúsiť sa o získanie dotácie na kúpu traktora z Environmentálneho fondu. P. Švec navrhol 

kúpiť väčší traktor, ale zo strany p. starostky bol upozornený, že väčší traktor by v obci 

nemal kto obsluhovať. Vyjadril sa p. Trepáč, pretože mal praktické poznatky z obhliadky 

traktora, navrhol vyžiadať si ešte ďalšiu cenovú ponuku. Upozornil, že čelný nakladač je 

príslušenstvo, ktoré je potrebné k traktoru dokúpiť.  

- informácia o splátkach – Mgr. Šmihula. Prvú splátku mal zaplatiť do 30.9.2020. Na účet 

obce boli peniaze pripísané až 02.10.2020. JUDr. Lehotský je upovedomený.  
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- prechod pre chodcov z ulice Dr. Zaťku smerom k Sihoti. Je to štátna cesta, p. starostka sa 

bola informovať, ako je možné riešiť v tejto časti prechod pre chodcov. Prechod pre 

chodcov musí ísť od chodníka k chodníku. P. starostka  chce pokračovať vo vypracovaní 

projektu na chodníky a  zároveň riešiť aj osvetlenie prechodu pre chodcov.  

- chatky v hornom kempe – sa na predchádzajúcom zastupiteľstve zhodli na predaji chatiek 

v hornom kempe. Nájomník dal vypracovať znalecký posudok, podľa ktorého je cena chatky 

vo výške 10 900,- Eur/chatka. Postup predaja chatiek – či predať všetky chatky naraz, alebo 

postupne, bude predmetom ďalších rokovaní s doterajším nájomníkom. 

 

P. Lesák – mal pripomienku v súvislosti s obecným zberným dvorom vo Vavrišove. Dať verejnosti 

informáciu, že vývoz na zberný dvor je potrebné nahlásiť zodpovednému pracovníkovi vopred. 

 

p. Trnková informovala sa, čo sa bude robiť s nájmom vo výrobni? Reagoval p. Švec – na 

pracovnom stretnutí k nájmom sme navrhli sumu nájmu vo výške 400,- eur/mesačne za celú budovu 

aj možnosti zmenšenia predmetu nájmu, p. starostka - navrhuje riešiť nájmy tak, aby platili od 

januára 2021.  

 

 

 

Zasadnutie ukončené o 19:30 hod.  

Vo Vavrišove 07.10.2020 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


